



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

**Racquetball Canada Announces World Championships Teams
Racquetball Canada annonce les équipes pour les Championnats du monde**

Teams set to depart for Guatemala
L'équipes est prête à partir pour le Guatemala



Photo credit: Racquetball Canada / Andre Forget

WINNIPEG, November 23, 2021 - Racquetball Canada is pleased to announce the teams that will represent Canada at the upcoming World Championships and Junior World Championships in Guatemala. Athletes were selected from Racquetball Canada's National Teams.

The World Championships run from November 28 to December 6, 2021. The Junior World Championships take place from December 2 to 11, 2021. Both tournaments are being held at the Domo Complejo de Racquetball in Guatemala City.

"I couldn't be happier or more excited for our athletes to be able to return to international competition," said Jen Saunders, Racquetball Canada's High Performance Director. "This is what they live and train for - to be able to play for Team Canada and represent their country with skill, passion and integrity. I look forward to supporting them and our coaching staff at the World Championships."

Women's World Championships Team

Athlete	Hometown	Event
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Singles
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC	Singles
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC	Doubles
<u>Alexis Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Doubles

Men's World Championships Team

Athlete	Hometown	Event
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK	Singles
<u>Francis Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC	Singles
<u>Samuel Murray</u>	Baie-Comeau, QC	Doubles
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Doubles

Junior Girl's World Championship Team

Athlete	Hometown	Event
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	18 & U Girl's Singles
<u>Tamara Wilscam</u>	Repentigny, QC	16 & U Girl's Singles 16 & U Girl's Doubles
<u>Ofelia Wilscam</u>	Repentigny, QC	16 & U Girl's Singles 16 & U Girl's Doubles
<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC	14 & U Girl's Singles

Junior Boy's World Championships Team

--	--	--

Athlete	Hometown	Event
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC	18 & U Boy's Singles 18 & U Boy's Doubles
<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON	16 & U Boy's Singles 18 & U Boy's Doubles
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON	14 & U Boy's Singles 14 & U Boy's Doubles
<u>Raphaël Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC	14 & U Boy's Singles 14 & U Boy's Doubles

World Championships Team Support Staff

Name	Hometown	Position
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Head Coach
Rino Langelier	Montréal, QC	Assistant Coach
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Assistant Coach
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Therapist
Jen Saunders	Winnipeg, MB	Team Manager

The Junior World Championships normally occur annually, but the tournament did not take place in 2020. The World Championships take place every two years but were postponed from 2020 until this year. The International Racquetball Federation (IRF) will resume the normal World Championship cycle in 2022.

This year's World Championships are a qualifying event for the 2022 World Games being held in Birmingham, USA.

Athlete biographies are linked to each athlete's name in the above information. [**Click here**](#) to link to the draws and results on the IRF website.

WINNIPEG, 23 novembre 2021 - Racquetball Canada est heureuse d'annoncer les équipes qui représenteront le Canada lors des prochains Championnats du monde seniors et juniors au Guatemala. Les athlètes ont été sélectionnés parmi les équipes nationales de Racquetball Canada.

Les Championnats du monde se dérouleront du 28 novembre au 6 décembre. Les Championnats du monde juniors auront lieu du 2 au 11 décembre. Les deux tournois se déroulent au Domo Complejo de Racquetball à Guatemala City.

«Je ne pourrais pas être plus heureuse ou plus excitée pour nos athlètes de pouvoir retourner à la compétition internationale», a déclaré Jen Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, qui ajoute : «C'est pour cela qu'ils vivent et s'entraînent - pour pouvoir jouer pour Équipe Canada et représenter leur pays avec compétence, passion et intégrité. J'ai hâte de les soutenir ainsi que notre personnel d'entraîneurs lors de ces Championnats du monde.»

Équipe féminine aux Championnats du monde

Athlète	Ville	Événement
Juliette Parent	Saint-Jacques, QC	Simple

<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Simple
<u>Michele Morissette</u>	Baie-Comeau, QC	Singles
<u>Frédérique Lambert</u>	Montréal, QC	Singles
<u>Alexis Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Double

Équipe masculin aux Championnats du monde

Athlète	Ville	Événement
<u>Lee Connell</u>	Saskatoon, SK	Simple
<u>Francis Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC	Simple
<u>Samuel Murray</u>	Macrorie, SK	Double
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Double

Équipe filles aux Championnats du monde juniors

Athlète	Ville	Événement
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Simple filles 18 ans et moins
<u>Tamara Wilscam</u>	Repentigny, QC	Simple filles 16 ans et moins Double filles 16 ans et moins
<u>Ofelia Wilscam</u>	Repentigny, QC	Simple filles 16 ans et moins Double filles 16 ans et moins
<u>Chloé Jauvin</u>	Terrebonne, QC	Simple filles 14 ans et moins

Équipe garçons aux Championnats du monde juniors

Athlète	Ville	Événement
<u>Nathan Jauvin</u>	Terrebonne, QC	Simple garçons 18 ans et moins Double garçons 18 ans et moins
<u>Christian Pocsai</u>	New Hamburg, ON	Simple garçons 16 ans et moins Double garçons 18 ans et moins
<u>Asher Pocsai</u>	New Hamburg, ON	Simple garçons 14 ans et moins Double garçons 14 ans et moins
<u>Raphaël Guillemette</u>	Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC	Simple garçons 14 ans et moins Double garçons 14 ans et moins

Personnel de l'équipe aux Championnats du monde

Nom	Ville	Club
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Entraîneur en chef
Rino Langelier	Montréal, QC	Entraîneur adjoint
Evan Pritchard	Winnipeg, MB	Entraîneur adjoint
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Thérapeute
Jen Saunders	Winnipeg, MB	Gérant de l'équipe

Les Championnats du monde juniors ont normalement lieu chaque année, mais le tournoi n'a pas eu lieu en 2020. Les Championnats du monde seniors ont lieu tous les deux ans, mais ils ont été reportés de 2020 à cette année. La Fédération internationale de racquetball (FIR) reprendra le cycle normal des championnats du monde en 2022.

Les Championnats du monde de cette année sont un événement qualificatif pour les Jeux mondiaux de 2022 qui se tiendront à Birmingham, aux États-Unis.

Les biographies des athlètes sont liées au nom de chaque athlète dans les informations ci-dessus. [Cliquez ici](#) pour accéder aux tirages au sort et aux résultats sur le site de la FIR.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
 Communications, Diversity & Safe Sport Director
 Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

FOLLOW US



Funded by the Government of Canada
 Financé par le gouvernement du Canada

Canada